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Obec Dobkovice 

Zastupitelstvo obce Dobkovice 

 

            Zápis 

                      z 2. zasedání Zastupitelstva obce Dobkovice, 

konaného dne 17.12.2014 ve slavnostní místnosti obecního úřadu,  

od 18:00 hodin. 
Přítomni: viz. prezenční listina – příloha č. 1 tohoto zápisu 

Omluveni: všichni přítomni 

 

Starosta upozornil všechny přítomné na spuštění nahrávacího zařízení. 

 

Navržen je  program zasedání: 

 

1) Zahájení 

2) Volba členů výborů 

3) Plán zimní údržby  

4) Projednání záměrů pro podání žádostí o dotaci 

5) Projednání žádostí o pronájem a prodej pozemků 

6) Různé, diskuze 

7) Závěr 

 

  

 1) Zahájení 

    Zasedání bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce p. Michalem Faltusem (dále jen 

předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání, které bylo řádně 

zveřejněno a svoláno. Dle prezenční listiny je přítomno 9 členů zastupitelstva (z celkového 

počtu 9), takže je zastupitelstvo usnášeníschopné. K zápisu z předchozího zasedání nebyly 

vzneseny žádné připomínky, je tedy schválen.  

   K navrženému programu tohoto zasedání předsedajícím nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. 

   Na ověřovatele dnešního zápisu navrhl předsedající pan Petra Šulce a pana Oldřicha Zimu , 

na zapisovatele p. Martinu Konšalovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje program dle návrhu programu a určuje ověřovateli zápisu  

p. Petra Šulce  

a p. Oldřicha Zimu, zapisovatel p. M. Konšalová. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9lasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se:  0 hlasů 

Usnesení č.1 bylo schváleno 

 

 2) Volba členů výborů 

Předsedající navrhl volbu  členů výborů a předložil  návrh pro jejich schválení: 

kontrolní výbor : p. Pavel Kotalík, pí. Markéta Tomášová 

kulturní výbor :  pí Alena Říhová, pí. Renata Lejnarová  

výbor veřejného pořádku : pí. Martina Konšalová , pí. Kateřina Žižková 

výbor pro školství a sociální záležitosti : pí. Mgr. Nora Kalašová, pí. Martina Šourková  

výbor pro část obce Prosetín : p. Petr Horanský, pí. Olga Cahová Bc. 

výbor pro MAS Labské skály : p.Jan Lukeš, pí. Lenka Bruková 
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Členové finančního výboru již byli zvoleni na minulém zasedání ZO. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje všechny navržené členy výborů. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: .0 hlasů 

Usnesení č.2 bylo schváleno   
 

 3) Plán zimní údržby 

Předsedající seznámil členy ZO Dobkovice s plánem zimní údržby, pro zimní období   

2014 – 2015 předložil návrh uzavřít smlouvu s firmou Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý 

s.r.o., Dobrná 48 pro zajištění zimní údržby silnic, cena je 550,- Kč bez DPH za hodinu, bude 

proveden rozvoz posypu na problematická místa, úklid chodníků budou zajišťovat dle plánu 

zimní údržby pracovníci na VPP. Podrobný rozpis plánu příloha č. 3 zápisu.  

Ing. Bělohorský – připomínka ke znění Plánu zimní údržby, z něhož by měla být s ohledem 

na úpravu zákona vyjmuta povinnost ukládající majitelům přilehlých rodin. domů zajišťovat 

úklid veřejných chodníků – bude zajišťovat obec.  

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schválilo Plán zimní údržby pro zimní období 2014 - 2015 a uzavření 

smlouvy s firmou Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý, Dobrná 48 za cenu 550,-Kč bez 

DPH. Úklid chodníků uvedených v Plánu zimní údržby bude zajišťovat obec Dobkovice. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

  

 4) Projednání záměrů pro podání žádostí o dotaci 

Je vyhlášena výzva  MMR ČR v rámci podprogramu „ Podpora obnovy a rozvoje venkova“, 

pro obce do 3 tis. obyvatel k podání žádosti o dotaci do termínu 16.2.2015, je  možné využití 

této dotace pro obnovu antukového tenisového kurtu u Martínků, na což byla v roce 2012 

zpracována PD (dotaci obec  neobdržela), výše dotace je nyní max. do 400 tis. při spoluúčasti 

obce  30% (MMR 70% ), pokud ZO schválí podání žádosti o dotaci, tak je nutné ještě dořešit 

povrch kurtu (antuka nebo umělý) a rozsah záměru (zpracovaná PD byla na rozpočet 

291.000,Kč), nyní nutno počítat s  orientačním navýšením o cca 8%, je možné rozšířit rozsah 

záměru až do 400.000,-Kč, nutno ještě počítat s náklady na administraci projektu, které 

nejsou uznatelné. 

Předsedající otevřel diskuzi k doplnění technického vybavení kurtů a určení jeho povrchu.  

Navrženo bylo zachování stávajícího antukového povrchu, oprava oplocení, pořízení sítě 

proti prachu, nákup nové buňky, zhotovení elektrické přípojky pro provoz čerpadla na vodu. 

Rozsah nákladů projektu bude upřesněn na poradě 7.1.2015. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje podání žádosti o dotaci na rekonstrukci tenisového kurtu s 

antukovým povrchem, spolufinancování obce ve výši 30% uznatelných nákladů bude 

zahrnuto do připravovaného rozpočtu obce pro rok 2015. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: .0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů   

Usnesení č.4 bylo schváleno 

 

Jedna z podmínek pro podání uvedené žádosti o dotaci je, že  záměr na obnovu antukového 

kurtu bude obsažen v „Strategickém dokumentu rozvoje obce“, který je nyní  řešen ve 

spolupráci s MAS LS - zpracovává celkový „Strategický dokument rozvoje“ zahrnující 

všechny obce na území MAS LS, záměr obnovy tenis. kurtu je zde obsažen, rozsáhlý 

strategický dokument se ale nepodaří  do 16.2.2015 zpracovat. Předsedající podal proto 

návrh, aby záměry obce předané na MAS LS byly ještě schváleny ZO jako samostatný 
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„Strategický plán rozvoje obce Dobkovice na období 2014 - 2020“a usnesení o jeho 

schválení  bude použito pro uvedenou žádost o dotaci.  

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje "Strategický plán obce Dobkovice na období 2014 - 2020". 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů   

Usnesení č.5 bylo schváleno 

 
Předsedající informoval ZO, že je zpracována PD na zateplení budovy MŠ, vyhlášení výzvy a 

upřesnění podmínek k podání žádosti o dotaci se očekává v lednu nebo únoru 2015, celkový 

rozpočet stavebních nákladů na zateplení obvodového zdiva, podlahy půdy, výměnu všech 

oken a vchodových dveří je 2 814.433,-Kč s DPH, přičemž odhadované neuznatelné náklady 

spojené s řešením části budovy, kde jsou byty, vychází na cca. 1 071 000,-Kč, tato částka by 

mohla být snížena o částečnou výměnu oken provedenou přes ŘSD ČR (okna k hl. silnici),  

která by měla být předběžně  provedena v II. pol. 2015, náklady by mohly být ještě sníženy  

ponecháním 15 ks. starších oken, vyměněných při výstavbě želez. koridoru v roce 2001. 

Další snížení ceny by mělo nastat při výběrovém řízení. Naopak přibudou ještě náklady na 

energ. audit, projekt. dokumentaci, administraci projektu - odhad je 170 000,-Kč. 

Člen ZO p. Petr Šulc podal další informaci k projektu, výzva bude podaná zřejmě jen na 

snížení energ. náročnosti školských zařízení, problém bude s neuznatelnými náklady na část 

budovy MŠ kde jsou byty, upozornil, že v případě ponechání 15 stávajících oken se po 

zateplení zdiva zvětší  hloubka ostění na 32 cm i u nových oken (s výjimkou stěny k hl. 

silnici).  

Člen ZO p. Zdeněk Štol – hloubku ostění nepovažuje za problém, podobná je i na panelácích 

čp. 93 -96, připomněl problém se střechou na budově MŠ, která by měla být vyřešena 

prioritně, dále se vyjádřil ke kvalitě 15 ks starších oken, místním šetřením bylo zjištěno, že 

60% procent oken je ve výborné kvalitě, není s nimi potřeba nic dělat, 30% oken je potřeba 

seřídit a dotěsnit zbylá 2 okna bude potřeba vyměnit. 

Předsedající podal informaci, že oprava střechy bude zahrnuta do rozpočtu obce na rok 2015, 

pokud to bude možné, bude oprava provedena při zateplení budovy, náklady nelze zahrnut do 

řešené dotace. 

 Náklady a rozsahem zateplení MŠ se bude ZO zabývat na poradě 7.1.2015.  

 

 5) Projednání žádostí o pronájem a prodej pozemků 

 - žádost p. S. I., bytem Dobkovice, 407 03 – o pacht (pronájem) částí pozemků p.p.č. 138/1, 

146/3 a  p.p.č. 385/7  v k.ú. Dobkovice za účelem sekání trávy - výroba sena pro chov 

hospodářských zvířat, nabízí 1 500,- Kč za 1 ha., výměra daných pozemků je cca 2,7 ha., což 

činí 4050,- Kč/rok. 

 

Člen ZO p. Z. Štol vznesl dotaz, zda není  uzavřena jiná nájemní smlouva na uvedené 

pozemky,  protože nebylo možné toto ihned ověřit (předchozí  starosta takovou smlouvu 

neuzavíral), bylo podáno doporučení na prošetření starších nájemních smluv a projednání 

žádosti p. St. Ivana bylo proto odloženo na příští ZO.  

 

-žádost manželů K. , Dobkovice č. p. 96 o pronájem části pozemku p. p. č. 833/1  v k. ú. 

Dobkovice – jedná se o zahradu po Krskových o výměře 400 m²,žadatelé  mají nyní 

pronajatou zahradu o výměře 315m² a sloučením obou by došlo k navýšení na 715m², pro 

informaci - běžné výměry okolních zahrad jsou cca  400 – 500 m², největší zahradu o výměře 
663 m² mají v pronájmu Líčkovi.  
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Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje pronájem části pozemku – zahrady na p. p. č. 833/1  v k. ú.  

Dobkovice o velikosti 400 m2 manželům K., Dobkovice č. p..  

Výsledek hlasování:  Pro: 2 hlasů   Proti: 4 hlasů    Zdržel se: 3 hlasů 

Usnesení nebylo schváleno  

 

-žádost manželů  Ž., Dobkovice o prodej pozemků v k. ú. Dobkovice:  části pozemku p. č. 

969/1 trvalý travní porost ve výměře 1 215 m² cena obvyklá je  

10,-Kč/m ² což činí 12 150,-Kč  
 pozemky st. č. 215 o výměře 22 m ², st. č. 243 o výměře 27 m ² a st. č. 244 o výměře 25 m ². 
Cena obvyklá za stavební pozemek je 100,-Kč/m ², jednalo by se o částku 7 400,-Kč za 

všechny tři stavební pozemky. Schválení uvedeného prodeje pozemků je platné po dobu  

3 měsíců od doručení oznámení o prodeji žadatelům. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje prodej pozemků manželům Ž., Dobkovice – části pozemku p. č. 

969/1 trvalý travní porost ve výměře 1 215 m² cena obvyklá je 10,-Kč/m ² což činí 12 150,-

Kč  
 pozemky st. č. 215 o výměře 22 m ², st. č. 243 o výměře 27 m ² a st. č. 244 o výměře 25 m ². 
Cena obvyklá za stavební pozemek je 100,-Kč/m ², jednalo by se o částku 7 400,-Kč za 

všechny tři stavební pozemky. Schválení uvedeného prodeje pozemků je platné po dobu  

3 měsíců od doručení oznámení o prodeji žadatelům. 

Výsledek hlasování:  Pro: 8 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 1 hlasů (p.Štol) 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 

-žádost SVS a.s, Odbor  správy majetku, Přítkovská 1689, 415 50  Teplice – prodej části 

pozemku p. č. 341/1  a 357/3 v k. ú. Dobkovice - u vodojemu v Čekání. 

- stavbu vodojemu v Prosetíně včetně části pozemku p. č. 259/1 v k. ú. Prosetín 

 po schválení prodeje dojde k geometrickému zaměření požadovaných částí pozemků a 

upřesnění jejích výměry, předložen byl návrh prodejní ceny v rozmezí 50,- – 80,- Kč/m², na návrh 

ZO bude prodejní cena upřesněna po konzultaci s okolními obcemi. Po prošetření inventarizace 

budov bylo konstatováno, že vodojemy byly převedeny již v roce 1994 jako součásti 

vodovodních řadů v rámci převodu této infrastruktury na SVS a.s.  

 Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje SVS a.s, Odbor správy majetku, Přítkovská 1689, 415 50  Teplice  

prodej částí pozemků p. č. 341/1  a 357/3 v k. ú. Dobkovice  

- prodej části pozemku p. č. 259/1 v k. ú. Prosetín 

Cena za prodej uvedených pozemků bude stanoveno na příštím ZO. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů  

Usnesení č.7 bylo schváleno   

 
- žádost pana J. H., Prosetín  o prodej pozemku  st. č. 32/2 v k. ú. Prosetín u Dobkovic o 

výměře 54 m ², jedná se o stavební pozemek pod kůlnou patřící k domu pana Hermana, tento 

pozemek neměl nikdy v pronájmu, vzhledem k tomu byl předložen návrh upravit cenu pro 

tento prodej na 50,- Kč/m ², místo obvyklých 35,-Kč/m², celková cena  za prodej  by byla 2 

700,- Kč.   

V diskuzi byl  připomenut vzniklý problém s parkováním mot. vozidel u zahrádkářské 

kolonie, kde v létě došlo k  zmenšení stávajícího parkoviště. Byl předložen návrh aby 

pozemek st.č. 32/2 byl řešen spíše formou směny za účelem opětovného rozšíření parkoviště.   
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Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje panu J. H., Prosetín prodej pozemku  st. č. 32/2 v k. ú. Prosetín u 

Dobkovic  o výměře 54 m ² za cenu 2 700,- Kč. 

Výsledek hlasování:  

Pro: 0 hlasů Proti: 7 hlasů Zdržel se: 2 hlasů (pí. Zatočilová, p. Tomášek) 

Usnesení  nebylo schváleno 

 

-žádost firmy Europlakát spol. s r.o., Křižíkova 148/34, Praha 8 na pronájem reklamní 

plochy na budově ZŠ Dobkovice. 

Předsedající předložil  návrh Europlakát s r.o., Křižíkova 148/34, Praha 8 na uzavření 

nájemní smlouvy na reklamní plochu na budově ZŠ, která by skončila na požadavek obce po 

získání nového nájemce, návrh ročního nájemného je 10 000,-Kč/rok, ZO souhlasí za 

podmínky, že výpovědní lhůta pro odstoupení od smlouvy bude 3 měsíce.  

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje pronájem reklamní plochy firmě Europlakát s r.o., Křižíkova 

148/34, Praha 8  na budově ZŠ v Dobkovicích  ve  výši 10 000,-Kč/rok při úpravě smlouvy v 

bodu odstoupení od smlouvy.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 7 hlasů  Proti: 2 hlasů (Ing. Bělohorský, p. Tomášek) Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 6) Různé 

 Firma Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý s.r.o., Dobrná 48  poskytla dar 5 000,- Kč na 

mikulášskou besídku. Návrh na schválení. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje přijetí daru na mikulášskou besídku od firmy Zemní a dopravní 

stavby Milan Hrdý s.r.o., Dobrná 48  v částce 5 000,-Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č.9 bylo schválen 

 

- žádost  SVS a.s.,  Odbor  správy majetku, Přítkovská 1689, 415 50  Teplice o zřízení 

věcného břemene - cesty pro přístup k vodojemu na části pozemku p. p. č. 259/1 v k. ú. 

Prosetín u Dobkovic a zřízení služebnosti IS včetně příslušenství na podzemní šachtu na části 

pozemku p. p. č. 259/1 v k. ú. Prosetín u Dobkovic a na část pozemku p. p. č. 483/1 v k. ú. 

Dobkovice (Čekání) 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje SVS a.s.,  Odbor  správy majetku, Přítkovská 1689, 415 50  Teplice 

zřízení věcného břemene  pro přístup k vodojemu na části pozemku p. p. č. 259/1 v k. ú. 

Prosetín u Dobkovic a zřízení služebnosti IS včetně příslušenství na podzemní šachtu na části 

pozemku p. p. č. 259/1 v k. ú. Prosetín u Dobkovic a na část pozemku p. p. č. 483/1 v k. ú. 

Dobkovice (Čekání) 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č.10 bylo schváleno 

  

Předsedající podal informaci k pořádání ohňostroje, který každý rok zajišťuje JSDH 

Dobkovice,  předložen návrh aby obec Dobkovice ze svého rozpočtu uvolnila 6 000,-Kč na 

nákup potřebné pyrotechniky. 
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Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje příspěvek 6 000,- Kč , který uvolní ze svého rozpočtu na nákup 

pyrotechniky a pořádání ohňostroje pro JSDH Dobkovice. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: .0 hlasů    Zdržel se: .0 hlasů 

Usnesení č.11 bylo schváleno 

 

Předsedající  navrhl složení  povodňové  a bezpečnostní komise  – v souvislosti s volbami 

do ZO Obce  je třeba ustanovit povodňovou komisi. Navrhuji složení komise ve složení 

 -  p. Faltus, p. Štol, p. Zima. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje složení povodňové a bezpečnostní komise ve složení p. Faltus,  

p. Štol, p. Zima. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č.12 bylo schváleno 

 

informace k jídelně ZŠ a MŠ Dobkovice podala členka ZO p. Jiřina Kotalíková. 

Problematiku vybavení kuchyně a zdražení obědů vysvětlila hospodářka školní jídelny paní 

Zdenka Dvořáková, která byla ještě vyzvána o další doplnění informací k žádosti, která bude 

projednána na poradě 7.1.2015. ZO Dobkovice bere na vědomí informaci o stavu spotřebičů 

ve školní kuchyni, starosta nechá prověřit funkčnost spotřebičů.  

 

Prodej domu č.p. 31  – vzhledem k tomu, že současný nájemce p. Částka nedostal úvěr, 

odstupuje od své žádosti na odkup domu č.p. 31 a celá rodina se bude stěhovat následně po 

obdržení finančního příspěvku od MMR ČR (za zbouraný dům po povodni).  

Z tohoto důvodu předsedající  navrhl znovu zveřejnit záměr prodeje tohoto domu za již dříve 

schválenou cenu 650 000,-Kč aby mohl být  po odstěhování p. Částky s rodinou následně 

prodán (předpokládaný termín je 02 - 03/2015). 

 Záměr bude řádně vyvěšen na úřední desce.    

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje prodej domu Prosetín č.p. 31 za cenu 650 000,- Kč. Informace bude 

řádně vyvěšena na úřední desce. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: 0 hlasů    Zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č.13 bylo schváleno 

 

Informace ke hřišti u ZŠ (umělý povrch) -  v pátek 12.12. 2014 byla firmou Stavosport, 

Přehradní 233, 763 16 Fryšták  předáno hřiště s novým   umělým povrchem u ZŠ Dobkovice, 

zásypový písek není zcela zapracován do trávníku z hlediska špatných povětrnostních vlivů. 

Je doporučeno firmou v současné době trávník zatěžovat a používat, na jaře dojde k dosypání 

zbytku písku do trávníku, aby splňoval daná kritéria. Je možné neplnit trávník zcela byl by 

tím měkčí. Hřiště bylo navíc prodlouženo v zadní části ve směru na ÚL. 

  
- Motorest výběrové řízení  –  na motorestu je v současné době vidět zlepšení. U nájemce 

pana  V. Árvy je patrný zájem o provozování motorestu. Nabízí zvýhodněné stravování 

"hotovka" včetně polévky 50,- Kč. V lednu se bude vyhlašovat  nové výběrové řízení na 

pronájem motorestu od 1.4.2015. Po oznámeném uzavření prodejny potravin v obci ke 

dni 20.12.2014 se zvažuje možnost  řešení náhradního prodeje s potravinami v prostorách 

motorestu, projednáno bude na poradě 7.1.2015 s matkou p.V. Árvy. Zastupitel obce 

Dobkovice Ing. Bělohorský přednesl návrh, aby zastupitelstvo obce pověřilo starostu obce, 
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aby se zabýval otázkou zajištění obchodu potravin do obce, v diskuzi  bylo dohodnuto tuto 

záležitost řešit na poradě 7.1.2015.  ZO Dobkovice bere na vědomí. 

    

- Předsedající podal návrh na provedení úpravy ceny za prodej a pronájem pozemků v obci, 

ceny byly aktualizované naposledy v roce  2004.  ZO navrhuje udělat kalkulaci  s ohledem na 

ceny dle aktuálních relací a na ceny v okolních obcích. Předsedající si připraví  informaci o 

cenách  na poradu 7.1.2015.  ZO Dobkovice bere na vědomí nutnost aktualizace cen za 

prodej nebo pronájem pozemků. 

 

Informace -  předsedající podal informaci ohledně likvidace elektroodpadu v obci, o němž 

bylo mimo jiné také jednáno na semináři SMO ČR. V minulosti se toto již několikrát 

zvažovalo, elektroodpad byl ale ve sběrném dvoře vždy rozebrán nebo ukraden, což se nyní 

změnilo. Je vhodná doba uzavřít smlouvu o zpětném odběru elektroodpadu s firmami, které 

se tímto zabývají Elektrowin a.s., Michelská 300/60,  140 00 Praha 4, Asekol a.s., 

Československého exilu 2062/8, 143 00 Praha 4. Pro obec z toho vyplynou výhody ve formě 

finančních  bonusů, je možné získat také vhodné dovybavení nádobami…. Protože každá 

firma odebírá určitý sortiment, bude nutné uzavřít více smluv. ZO Dobkovice doporučuje 

vybrat firmu pomocí výběrového řízení.    

 

Informace - výkazy za odvoz separovaného odpadu za obec dosud dělali  Technické služby 

a.s.,  vzhledem k navýšení odměn je tato služba pro obce už nevýhodná a proto od ní 

odstupují, budeme si již provádět sami. 

 

 Návrhy do rozpočtu - předsedající vyzval předsedy výborů k předložení finančních návrhů 

do rozpočtu obce na rok 2015. 

 

Informace ke zrušení provozu prodejny potravin U Kocoura v Dobkovicích -  občané nás  

poptávají co s tím jako obec budeme dělat, bude řešeno na poradě 7.1.2015 

 

Informace - svoz odpadu přesunut z 1.1. 2015 na 3.1. 2015 

 

Poděkování – od manželů Vejvodových za dobrou práci, kterou vykonávají  učitelky v MŠ 

Dobkovice příloha č. 4 zápisu. 

 

Poděkování – manželům Richterovým za darování vánočnímu stromu hasičům 

 

Poděkování – všem členům ZO, SDH a SPOZ za jejich odvedenou práci ve prospěch obce  

 

Členka ZO pí. Kotalíková vznesla dotaz na kvalitu vody v obci, člen ZO p. Šulc informoval, 

že byl nyní  proveden odběr vody  u p. Martínka v Dobkovicích č.p., starosta  požádá 

příslušné pracoviště SČVAK a.s. o zaslání rozboru tohoto odběru. 

 

Rozpočtové opatření č. 4/2014 informaci podala účetní obce paní Martínková. Příloha č. 5 

zápisu. 

Návrh usnesení: 
ZO Dobkovice schvaluje rozpočtové opatření obce č. 4/2014 ve znění dle přílohy č. 5 tohoto 

zápisu.  

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: .0 hlasů    Zdržel se: .0hlasů 

Usnesení č. 14  bylo schváleno 
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Předsedající – na podnět člena ZO Ing. Bělohorského přednesl návrh  ke schválení odměny 

pro členy výborů ve výši do 500,-Kč/rok. 

Návrh usnesení: 

ZO Dobkovice schvaluje odměny pro členy výborů ve výši do 500,-Kč/rok. 

Výsledek hlasování:  Pro: 9 hlasů   Proti: .0 hlasů    Zdržel se: .0hlasů 

Usnesení č. 15  bylo schváleno 

 

Člen ZO Ing. Bělohorský opouští jednání v 20:32hod., počet přítomných členů ZO se 

snížil na 8 členů, ZO je i nadále usnášenischopné. 

 
 Diskuze  
k pořádání silvestru v Restauraci na Pile a v Motorestu Na pile. Kdy se oba provozovatelé 

dohodli, že si bude každý bude pořádat svůj silvestr. Každý se svojí nabídkou občerstvení a 

zábavy. 

 
 7) Závěr 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na posledním veřejném zasedání roku 

2014. Zároveň všem popřál Šťastné a pohodové vánoční svátky a vše nejlepší v Novém roce 

2015 . 

 

Předsedající ukončil zasedání ZO Dobkovice 20:46 hod.  

 
 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 27.12.2014 

Zapisovatel:  p. Martina Konšalová 

 

Ověřovatelé: p. Petr Šulc …………………………… 

 

           p. Oldřich Zima ……………………… 

 

 

Starosta:        p. Michal Faltus ………………………  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


